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СОФИЈА – Изградња гасовода Јужни ток је приоритет за Бугарску и Аустрију, рекли су
бугарски председник Росен Плевнелијев и његов аустријски колега Ханц Фишер на
конференцији за новинаре након билатералних разговора.

  

  

„Активно подржавамо пројекат Јужни ток, као могућност диверсификације маршрута за
испоруку гаса у југоисточну и централну Европу. Информисао сам председника Фишера
да у Бугарској постоји политички консензус по питању изградње тог гасовода”, нагласио
је Плевнелијев.

  

Он је подсетио да је пројекат гасовода, на захтев Европске комисије (ЕК) замрзнут и
изразио наду да ће у коректном дијалогу с новим саставом ЕК пројекат добити зелено
светло, пренео је Тас.

  

„У погледу изградње Јужног тока смо сагласни - у пројекат су укључене чланице ЕУ и
НАТО, гасовод ће проћи преко њихових територија и очекујемо да ће се наћи разумно
решење. Северни ток постоји и значи, у циљу диверсификације, морамо да изградимо и
Јужни ток”, рекао је Фишер.

  

Плевнелијев је казао да Бугарска активно ради са ЕК на решавању проблема Јужног
тока.

  

„У односу на Јужни ток и бугарска влада и ЕК раде заједно. Коренсподенција између
њих се односи на све аспекте Јужног тока. Гасовод ће бити изграђен у складу са
европским правилима, а не у супротности с њима. Желим да вас уверим да се према
овом питању односимо веома озбиљно и радимо на томе заједно са ЕК”, нагласио је
бугарски председник.
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Плевнелијев се такође обратио с молбом руским колегама - „нека и руска страна
интензивира преговоре с ЕК, нега Гаспром заиста седне за један сто с новоизбраном
Европском комисијом и једном за свагда реши питање Трећег енергетског пакета и
Јужног тока”.

  

(Танјуг)
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